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Scientific publisher : CAG - Canadian Association of Geographers (Canada)Commercial publisher : Wiley (United States)Journal's website : http://onlinelibrary.wiley.com/journal/10.1111/(ISSN)1541-0064Information for authors : https://onlinelibrary.wiley.com/page/journal/15410064/homepage/forauthors-frOther link : http://www.cag-acg.ca/publicationsPrésentation de la revueOriginal language : 
Géographies canadiennes / Canadian Geographies a pour but de publier des recherches scientifiques de pointe en géographie portant sur des questions d’actualité. La revue souhaite recevoir des articles qui bousculent les idées reçues, défendent la justice sociale et soulèvent des questions de fond en matière sociale, scientifique et technique au Canada et au niveau mondial.
Géographies canadiennes / Canadian Geographies s’appuie sur un processus rigoureux d’évaluation par les pairs, des travaux d’édition de grande qualité et une diffusion à travers le monde.
Géographies canadiennes / Canadian Geographies favorise la réalisation des objectifs de l’Association canadienne des géographes.
Other language : 
The aim of the Canadian Geographies / Géographies canadiennes is to publish cutting edge geographical research with strong contemporary resonance. We welcome papers that challenge the status quo, promote social justice and address significant social, scientific and technical issues in Canada and globally.
Canadian Geographies / Géographies canadiennes depends on rigorous, peer reviewed evaluations, high quality publishing and a world-wide distribution.
Canadian Geographies / Géographies canadiennes is dedicated to enhancing the goals of the Canadian Association of Geographers.
Topics : GeographyOpen access : Author-paid optional open accessLanguages : English, FrenchJournal reputation : Peer-reviewed with SCImago Journal Rank (SJR)Peer-reviewed with Impact Factor (IF)Informations généralesOther titles : Géographies canadiennesFormer title : Canadian GeographerAbbreviated title (ISO) : Can. Geogr.-Geogr. Can.ISSN : 0008-3658 (ISSN-L); 0008-3658 (ISSN-Print); 1541-0064 (ISSN-Electronic)Frequency : 4 issues/year (Quarterly)
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